
شرایط اصلاً خوب 
نیست. استقلال 
مشکلات زیادی 

دارد. اما برای اینکه 
بتواند از نظر فنی 
صدر را حفظ کند و 

در کورس قهرمانی 
باقی بماند باید 

در نیم فصل چند 
بازیکن بگیرد. در 

حال حاضر استقلال 
به مدافع و هافبک 

نیاز دارد و باید در 
این پست ها بازیکن 

جذب کند

 دلجویی 
مربی جوانان از 

مدیریت استقلال
نان  ا ییان، مربی جو علی سقا
ره  با ر د تی  ضیحا تو ل  ستقلا ا
سوء تفاهم های پیش آمده اخیر 
میان او و باشگاه داده است. 
سقاییان، سرمربی تیم جوانان 
استقلال، پس از حضور در جلسه 
با خطیر گفته: »جلسه خوبی 
با مدیرعامل باشگاه داشتیم. 
کادمی  در این جلسه رئیس آ
باشگاه هم حضور داشت. تمام 
کادمی  مشکلات و دغدغه های آ
را به مدیرعامل اعلام کردیم. 
جلسه بسیار مثبت بود. به لطف 
خدا، اقدامات لازم جهت برطرف 
کردن مشکلات با تلاش های او 

انجام می شود .
 وقتی مشکلات را به خطیر گفتم، 
با صبر و حوصله گوش می داد و 
نکاتی را یادداشت می کرد. بابت 
وقتی که گذاشت تشکر می کنم. 
از لطف و همکاری خطیر ممنون 
هستم. بابت اظهارات اخیرم هم 

متأسفم. 
آن صحبت ها به خاطر فشاری 
بود که در این 8 ماه تحمل کرده 
بودیم و اگر اهانت، بدرفتاری یا 
توهینی به مدیرعامل باشگاه یا 
نکونام سرمربی موفق استقلال 
یا ارکان باشگاه کرده ام، از ته 
دل معذرت می خواهم. ما همه 
سوار یک کشتی هستیم و برای 
سرافرازی و موفقیت باشگاه 
بزرگ استقلال، از هیچ تلاشی 

دریغ نخواهیم کرد.«

دو غایب سرشناس 
گل گهر

گل گهر سیرجان در حالی امروز 
مقابل استقلال  قرار می گیرد 
که سه بازیکن خود را ندارد. 
نوید عاشوری وینگر تأثیرگذار 
سیرجانی ها در بازی قبلی برابر 
لومینیوم اراک اخطار گرفت  آ
و بازی با استقلال را به دلیل 
محرومیت از دست خواهد داد. 
زیکن  مهدی تیکدری دیگر با
گل گهر نیز به دلیل مصدومیت 
این بازی را از دست خواهد داد. 
این در حالی است که گل گهر 
مهران گلزاری را هم به دلیل 
ز  یان فصل ا مصدومیت تا پا

دست داده است.

 اشاره رجبی 
به برق شیراز

رضا رجبی، پیشکسوت استقلال 
و  م  نا نکو به  ری جدی  هشدا
شاگردانش می دهد: »اگر یادتان 
باشد چند سال پیش هم برق 
شیراز در نیم فصل قهرمان بود 
و در پایان فصل سقوط کرد.  
سپاهان، استقلال، تراکتور و  چند 
تیم دیگر مدعی هستند و باید 
به بازی ها، فینال گونه نگاه کرد 
و تمرکز گذاشت برای هر بازی؛ 
چرا که هیچ کدام از بازی ها راحت 
نیستند.  مثلا ً ملوان را ببینید  که 
تیم  خوبی هستند، با اینکه از 
نظر بودجه ای از همه تیم های 
مدعی کمتر هزینه کرده اما از 
لحاظ فنی خوب روی این تیم کار 
شده که  در رفسنجان چهار گل به 
حریف می زند. این موضوع نشان 
می دهد که این  تیم به لحاظ 
روحی و  تاکتیکی به یک وحدت  
رسیده است اما خیلی مهم است 
این موقعیت را حفظ کنند. مثلاً 
پارسال پرسپولیس ۷، 8 امتیاز 
عقب بود اما در نهایت  قهرمان 
شد.  پس این نشان  نمی دهد  که 
از الان بگوییم کدام تیم قهرمان 
است. اما اول هم  گفتم استقلال 
همیشه  جزو  مدعیان است و  
خواهد بود. به خاطر قدمت 
باشگاه و شرایط این باشگاه و 
حمایت هایی که هواداران از 
تیم شان می کنند باید هم  همیشه  
جزو  مدعیان باشند ولی نباید 
صدرنشینی باعث شود فشار روی 

تیم بیشتر شود.«

 zخبر

علیرضا خانی

در موضع سکوت

علیرضــا خانــی نــه زمانــی کــه خبــر شــکایتش از همکارانــش در اســتقلال 
منتشــر شــد واکنــش نشــان داد و نــه آن زمــان که باشــگاه اســتقلال رســماً 
اعــلام کــرد از طریــق حراســت وزارت ورزش پیگیــر ماجــرا اســت. ســکوت 
خانــی نشــان می دهــد کــه او قصــد دارد در زمــان مناســب پیرامــون همــه 
ایــن مســائل صحبت هایــی بــا رســانه ها انجــام دهــد. شــاید ماجــرا زوایای 

پنهانــی داشــته باشــد.

سعید مهری

احتمال معاوضه

یکی از بازیکنانی که ممکن اســت در نیم فصل از اســتقلال به طور قرضی 
جدا شــود، ســعید مهری اســت. با آمدن ســیلوا به اســتقلال روزبه چشمی 
می توانــد در خــط میانــی بــازی کنــد و آنــگاه ترافیــک در ایــن پســت زیــاد 
می شــود که ســعید مهری یکی از گزینه های جدا شــدن از اســتقلال است. 
البتــه نکونــام هنــوز تصمیم نهایی را دربــاره خروجی هــای احتمالی تیمش 

اتخــاذ نکرده اســت.

حسین حسینی

کلین شیت 9 ؟

سید حســین حســینی تا کنون 8 بار موفق به کلین شــیت شــده اســت. اگر 
شــماره یــک اســتقلال امــروز هــم مقابــل گل گهــر دروازه خود را بســته نگه 
دارد بــه کلین شــیت نهــم خواهد رســید. حســینی این شــانس را دارد که با 
ادامــه رونــد فعلــی رکورد کلین شــیت را در فصل جاری بــه نام خودش ثبت 
کنــد. بــا توجــه بــه آمــار مطلــوب خط دفــاع اســتقلال رســیدن به ایــن مهم 

دور از ذهــن نیســت.

از کمپ آبی
9استقلال

این روزها ماجرای جعل سربرگ 
فدراسیون و جعل امضای خانی 

توسط مسئولان استقلال بدجور 
این تیم را به حاشیه برده است، در 

این خصوص صحبت می کنید؟
من در جریان واقعیت ماجرا نیستم، اما 
اگر مسئولان استقلال این کار را انجام 
دادند که کار زشتی بوده است و آبروی 
استقلال را برده اند. در فوتبال که یک 
ورزش پر طرفدار است نباید این کارها 
را انجام دهند. اما اگر این اتفاق نیفتاده 
باشد، آنهایی که استقلال را به این مسأله 

متهم کرده اند باید جوابگو باشند.
در شرایطی که استقلال 

صدرنشین است، قطعاً این مسائل 
تیم را دچار بحران می کند.

قطعاً همینطور است، اما مهمترین 
مشکل استقلال الان پول است. آقایان 
مهمترین کاری که می توانند در این 
مقطع زمانی انجام دهند این است که 

مشکل مالی را برطرف کرده و با این 
مسأله تیم را به بحران نبرند. البته این را 
هم بگویم استقلال هر وقت صدرنشین 

بوده این تیم را به حاشیه بردند.
استقلال در بازی های اخیر خود 

چطور عمل کرده است؟
به نظرم استقلال در این چند بازی 
فوتبال منطقی و حساب شده ای را به 
معرض نمایش گذاشته است. تیم 
استقلال با حوصله فوتبال بازی می کند 
و بی گدار به آب نمی زند. همین مسأله 

شرط موفقیت آنها بوده است.
در شرایط بحرانی که وجود دارد 
و استقلال هم باید صدر را حفظ 

کند، این روزها خطر کسر امتیاز نیز 
این تیم را اذیت می کند!

همان طور که گفتم شرایط اصلاً خوب 
نیست. استقلال مشکلات زیادی دارد. 
اما برای اینکه بتواند از نظر فنی صدر را 
حفظ کند و در کورس قهرمانی باقی بماند 
باید در نیم فصل چند بازیکن بگیرد. در 
حال حاضر استقلال به مدافع و هافبک 
نیاز دارد و باید در این پست ها بازیکن 

جذب کند.

به نظر می رسد سپاهان در بین 
رقبای استقلال جدی ترین رقیب 
به حساب می آید و احتمال اینکه 

صدر را از استقلال بگیرد، زیاد 
است.

بله. سپاهان همیشه تیم خوبی بوده 
است و حتی پارسال هم می توانست 
قهرمان شود. این تیم بازیکن، مربی 
و همچنین مدیر بسیار خوبی دارد و 
در حال حاضر یکی از بهترین تیم های 
ً این تیم با چنین  لیگ است. قطعا
پتانسیلی رقیب جدی و خطرناکی برای 

استقلال است.
حرف از مدیریت قوی سپاهان 

شد، با توجه به ماجرای دو جعلی 
که این روزها در خصوص مدیریت 

استقلال گفته می شود، بهتر 
نیست مدیرعامل استقلال عوض 

شود؟
نه، اصلاً نباید دراین مقطع مدیرعامل 
تغییر کند. اما خطیر قول داده که مشکل 
مالی را حل می کند. اگر با اسپانسر خوبی 
قرارداد ببندند و پول به باشگاه تزریق 
کند، قطعاً اکثر مشکلات حل می شود. 

ایشان به ما قول داد برای نیم فصل دوم 
هم حتماً بازیکن جذب کند.

استقلال بازی با گل گهر را در پیش 
دارد، نتیجه این بازی را چطور 

پیش بینی می کنید؟
بازی سختی است. گل گهر تیم خوبی 
است و استقلال باید حواسش باشد 
که در سیرجان سه امتیاز را از حریف 

پس بگیرد.
اما استقلال طبق آمار نشان داده 

که در بازی های خارج از خانه خوب 
عمل نکرده است!

امسال هواداران استقلال سنگ تمام 
گذاشته اند و اگر می بینید در تهران بهتر 

نتیجه گرفته به خاطر هواداران است.
منهای بحث تیم استقلال، این 

روزها یک خبر هم جامعه فوتبال 
را تحت تأثیر قرار داده است. آقای 

عزیزی از تیم ملی جدا شد و این 
روزها علیه آقای قلعه نویی صحبت 

می کند.
به نظرم کار خداداد اصلاً درست نیست 
و من به هیچ عنوان حق را به عزیزی 

نمی دهم.

چرا؟
چون خداداد را قلعه نویی آورد. سه ماه 
او در کنار تیم ملی بود و به جای اینکه 
با آقای قلعه نویی تماس بگیرد یا پیش 
ایشان برود و از مشکلاتش بگوید، در 
رسانه ها از تیم ملی خداحافظی کرد. تا 
آنجا که من می دانم آقای قلعه نویی از 

او دلخور است.
پس عمداً به خداداد زنگ نزده تا 

دلیل جدایی اش را بپرسد؟
قطعاً همینطور بوده است. عزیزی را 
قلعه نویی آورد و سه ماه هم کنار هم کار 
کردند. چطور می شود خداداد به جای 
اینکه به قلعه نویی زنگ بزند یا اینکه 
ملاقات ایشان برود )چون کلیه اش 
را عمل کرده( در رسانه و تلویزیون 
ماجرای رفتنش را پیش می کشد و تازه از 
قلعه نویی هم به خاطر تماس نگرفتنش 
ناراحت است. حضور در تیم ملی افتخار 
بزرگی است. همه آرزو دارند در تیم ملی 
باشند، آن وقت خداداد چرا باید بدون 
اطلاع قلعه نویی تیم ملی را ترک کند. 
کاملاً حق را به قلعه نویی می دهم و کار 

خداداد درست نبود.

حاشــیه اســتقلال صدرنشــین از اســتقلال خوزســتان ته جدولی بیشــتر اســت. طی این روزها دو حاشــیه بدجور در مورد اســتقلال توی ذوق می زند که هر دو حاشــیه با کلمه »جعل« همراه اســت. جعل سربرگ فدراسیون 
و جعــل امضــای خانــی باعــث شــده تــا خطیــر ایــن روزهــا ســیبل قرار گرفته شــود و باشــگاه اســتقلال چاره ای جز صدور بیانیه نداشــته اســت. اما در حالی که اســتقلال بــا وجود نقــل و انتقالات ضعیفی که داشــت در صدر 
جدول اســت، اما ماجرای کســر امتیاز احتمالی و جعل ســربرگ و امضا این روزها این تیم را در محور توجه رســانه ها قرار داده اســت. در چنین شــرایطی نکونام مجبور اســت بی توجه به تمام حواشــی مدیریتی تیمش 
را برای ادامه نیم فصل مهیا کند. در لا به لای این اخبار اما کســی حواســش نیســت که بازیکنان اســتقلال هم به دلیل اینکه پول شــان را نگرفته اند از دســت مدیریت باشــگاه بشــدت شــاکی هســتند و شــاید کوچکترین 
جرقــه ای می توانــد ســرآغاز حواشــی شــود کــه تیــم اســتقلال را بــا بحــران مواجه کند. در خصوص تمام حواشــی که ایــن روزها حول و حوش اســتقلال قرار دارد و همچنین کنار کشــیدن خداداد از تیم ملــی و حرف هایی که 

علیه قلعه نویی زده اســت با شــاهرخ بیانی کاپیتان ســابق اســتقلال همکلام شــدیم.

مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

شاهرخ بیانی: باز هم استقلال صدرنشین شد شاهرخ بیانی: باز هم استقلال صدرنشین شد 
برایش حاشیه درست کردندبرایش حاشیه درست کردند

قلعه نویی از خداداد قلعه نویی از خداداد 
شاکی استشاکی است
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حامدی فر پاسخ اعتماد سرمربی را می دهد؟

بازگشت بازیکن محبوب نکونام به ترکیب
جــواد نکونــام در بــازی بــا نســاجی 
تغییراتــی در ترکیــب اســتقلال انجــام 
ــود و برخــی  ــاری ب داد کــه برخــی اجب
هــم برخاســته از تصمیمــات فنــی.

 در آن دیــدار برخــلاف انتظــارات 
مهــرداد محمــدی از ابتــدا در ترکیــب 
اصلــی اســتقلال قــرار نگرفــت و بــه 

جــای او پیمــان بابایــی بــازی کــرد. 
یکــی دیگــر از تغییــرات در آن بــازی 
کــه بــا برتــری ۴ بــر صفــر اســتقلال بــه 
پایــان رســید، حضــور زبیر نیک نفس 
در ترکیــب اصلــی بــود کــه بــه جــای 
ــه  ــرای اســتقلال ب امیــد حامدی فــر ب
میــدان رفــت. بــا اینکــه نکونــام از 

عملکــرد زبیــر نیک نفــس رضایــت 
دارد، امــا بــا بازگشــت حامدی فــر بــه 
شــرایط مســابقه و پایــان محرومیــت 
او از حضــور در ترکیــب اســتقلال 
جــواد نکونــام را بــار دیگــر ترغیــب 
خواهــد کــرد تــا از امیــد حامدی فــر 
ل  ســتقلا ا صلــی  ا ترکیــب  ر   د

استفاده کند.
بــا حضــور حامدی فــر در ترکیــب 
اصلی اســتقلال ممکن اســت شــکل 
بــازی ایــن تیــم هــم تغییراتــی داشــته 
باشــد. نیک نفــس بــا اینکــه هافبــک 
دفاعــی محســوب می شــود، ســرعت 
بــازی بیشــتری دارد امــا حامدی فــر 

بازیکنی است که از سرعت آنچنانی 
برخــوردار نیســت. اما مســأله مهم تر 
دربــاره حامدی فــر ایــن اســت کــه او با 
توجــه بــه اعتمــاد قابــل توجــه نکونــام 
بتوانــد پاســخ اعتمــاد آقــای ســرمربی 
را بدهــد و بــه یــک مهــره کلیــدی 

تبدیــل شــود.


